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Πρόεδρος της Ένωσης Ελλήνων Βιβλιοθηκάριων  

 

Κύριε Πρύτανη, κυρίες και κύριοι, βρίσκομαι στην ευχάριστη θέση να μεταφέρω τον χαιρετισμό 

του διοικητικού συμβουλίου της Ένωσης Ελλήνων Βιβλιοθηκάριων στο συνέδριο σας. Το 

γεγονός ότι φτάσαμε στην έναρξη του 9ου Πανελλήνιου Συνεδρίου των Ακαδημαϊκών 

Βιβλιοθηκών αποτελεί ένα ακόμα τεκμήριο για την πρόοδο που συντελείται στο συγκεκριμένο 

χώρο. Η προφανής ανάπτυξη των ακαδημαϊκών βιβλιοθηκών είναι ένα γεγονός που δημιουργεί 

αισθήματα υπερηφάνειας στην Ένωση Ελλήνων Βιβλιοθηκάριων αφού η πρόοδος αυτή 

οφείλεται σε σημαντικό βαθμό στην ευσυνειδησία και την επαγγελματική επάρκεια της νέας 

γενιάς των επαγγελματιών βιβλιοθηκονόμων που στελεχώνουν τις βιβλιοθήκες αυτές. Δεν 

υπάρχει αμφιβολία ότι το εξειδικευμένο και επαρκών εκπαιδευμένο προσωπικό είναι η 

αναγκαία και ικανή συνθήκη για την ανάπτυξη και τη διατήρηση των ακαδημαϊκών 

βιβλιοθηκών στο επίπεδο που απαιτούν οι σύγχρονες, καταλυτικές εξελίξεις στο χώρο της 

βιβλιοθηκονομίας και της πληροφόρησης. Είμαι απολύτως βέβαιος ότι το συνέδριο θα 

αναδείξει την οργανική σχέση βιβλιοθήκης και εκπαιδευτικού έργου φωτίζοντας τον δυναμικό 

ρόλο της βιβλιοθήκης στην ενίσχυση και διευκόλυνση της εκπαιδευτικής διαδικασίας. Εύχομαι 

καλή επιτυχία και σας ευχαριστώ θερμά. 


